
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 januari 2019 

 

Betreft: overlast Villa Hoogenburgh 

 

Op 2 november 2018 heeft een inwoner van Westland aan de Raad 

andermaal voorgelegd de overlast groen bij Villa Hoogenburgh in  

’s-Gravenzande. Wethouder Snijders heeft eerder toegezegd dat als op 15 

november 2018 de zaak niet opgeruimd zou zijn en de hekken niet 

verwijderd zouden worden, gehandhaafd zal worden.  

 

De vraag is heel concreet:  

- 15 november is al lang voorbij en er is niets ter plekke veranderd. 

Komt de wethouder zijn toezegging thans na en wanneer en wordt 

dat ook met de omwonenden kortgesloten? 

 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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